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PROTOKÓŁ NR XIX/2020 

z Nadzwyczajnej Zdalnej Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 31 lipca 2020 roku 

w  Urzędzie Gminy w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1445 

 
Udział wzięli: 
 

• 12 radnych    

Lista obecnos ci stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 

Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 

Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 

 

 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomos ci w sposo b 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia dziewiętnastej Nadzwyczajnej Zdalnej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas, kto ry przywitał  Wo jta Przemysława 
Kurdzieko, Panią Sekretarz Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec oraz 
wszystkich radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka poinformował radnych, z e Wo jt Przemysław 
Kurdzieko zwro cił się do niego z pismem w dniu 28 lipca o zwołanie Nadzwyczajnej 
Zdalnej Sesji Rady Gminy Lipka w związku z koniecznos cią podjęcia uchwał 
przygotowanych na XIX Sesję Rady Gminy Lipka.  
Załącznik nr 3 do protokołu.   
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka sprawdził obecnos c  radnych odczytując w kolejnos ci 
alfabetycznej kaz dego radnego z imienia i nazwiska.  
Adamowska Monika – nieobecna  
Chabros Mateusz Damian – nieobecny  
Jaszczyk Kazimierz – obecny  
Kaszubowska Anita – obecna  
Klimek Agnieszka – obecna  
Kowalski Tymoteusz – obecny  
Kowalska Hanna – obecna  
Kwas niak Łukasz – obecny  
Małaszniak Karina – obecna  
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Olczak Krzysztof – obecny 
Pacholik Ryszard – obecny  
Polak Danuta Jadwiga – obecna  
Tuschik Paweł – obecny  
Wandas Piotr – obecny  
 
Prowadzący obrady stwierdził, z e na 14 radnych według listy obecnos ci w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmowac  
prawomocne uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e w zarządzeniu                  
z dnia 28 lipca 2020 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany? Nikt z obecnych nie zgłosił z adnych zmian.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. Każdy z radnych po wywołaniu przez Przewodniczącego Rady 

Gminy Lipka oddał swój głos.  

 

 „za”               12 głosów  (K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, H. Kowalska, T. 

Kowalski Ł. Kwaśniak, K. Małaszniak, K. Olczak,  R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. 

Wandas) 

„przeciw”  0 głosów, 

„wstrzymało się” 0 głosów. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros) 

 

 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, z e protoko ł z XVIII Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- poko j nr 1. Został 
ro wniez  przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły 
uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka.  
Każdy z radnych po wywołaniu przez Przewodniczącego Rady Gminy Lipka oddał 
swój głos. 
„za”   12 głosów   (K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, H. 
Kowalska, T. Kowalski Ł. Kwaśniak, K. Małaszniak, K. Olczak,  R. Pacholik, D. Polak, 
P. Tuschik, P. Wandas) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów.  
W głosowaniu brało udział 12 radnych (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros) 
 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka                    
Nr XVIII/20. 
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5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                    
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Wo jt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, z e spotykamy się 
z uwagi na koniecznos c  podjęcia dwo ch uchwał. 

Następnie włodarz Gminy Przemysław Kurdzieko powiedział radnym, z e rozpoczął 
się remont os rodka zdrowia w Lipce tj. budynek zostanie ocieplony oraz zostanie zrobiona 
elewacja budynku. Prace remontowe wykonuje firma Pana B. Schnarbach.  

Kolejno Wo jt poinformował radnych, z e w dniu dzisiejszym został ogłoszony 
przetarg na budowę hali sportowej w Lipce. Dodał ro wniez , z e chcemy ogłosic  przetarg 
na przebudowę drogi ul. Osiedle Szkolna w ramach FDS oraz na budowę kanalizacji 
sanitarnej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowos ci Łąkie – Kiełpin w ramach 
PROW.  

Następnie Wo jt poinformował radnych, z e złoz ylis my projekty:  
• ramach Wielkopolskiej Odnowy Wsi VIII edycji konkursu Odnowa wsi szansą dla 

aktywnych sołectw wnioski dla sołectwa Batorowo, Batoro wko i Laskowo na 
doposaz enie sal oraz zagospodarowanie przestrzeni.  

• dla GOPS – „Zdrowy i aktywny senior” w ramach konkursu Generacja 6.0, Edycja III,2020 
– Fundacji Banku Gospodarstwa Krajowego 

• dla OSP Lipka do WFOS iGW na zakup sprzętu ratowniczego oraz ochrony osobistej do 
prowadzenia akcji ratowniczych.  

• projekt „Lepszy przykład niz  wykład” w ramach konkursu „Na dobry początek” – 
Fundacji Banku Gospodarstwa Krajowego (zajęcia pozalekcyjne dla dzieci do lat 9                  
z sołectw: Łąkie, Kiełpin, Laskowo, Trudna, Scholastykowo) 

•   „Franek chce łowic  ryby!” w ramach programu Moja Mała Ojczyzna, IV edycja 2020 na        
zagospodarowanie stawku w miejscowos ci Trudna.  

Kolejno Wo jt wspomniał radnym, z e wyłoniono wykonawcę w drodze zapytania 
cenowego na realizację projektu „Doposaz enia tereno w rekreacyjnych  w miejscowos ci: 
Batorowo, Białobłocie, Czyz kowo, Debrzno Wies  i Trudna.  Montaz  zaplanowano w dniach 
17-21 sierpnia 2020 r.  

Gospodarz Gminy, dodał, z e trwa remont kuchni, zmywalni oraz smaz alni  w Szkole 
Podstawowej w Łąkiem w ramach realizacji projektu „Posiłek w szkole i w domu”. 
Przewidywany termin zakon czenia prac to koniec sierpnia 2020 r.  

Wo jt Gminy wspomniał, z e w dniu wczorajszym w naszej Gminie gos cił Wojewoda, 
kto ry uroczys cie oddał w uz ytkowanie rondo na ulicy Kos ciuszki.  

Następnie radny Ryszard Pacholik poinformował radnych, z e podczas Walnego 
Zgromadzenia Związku Gmin Krajny został zmieniony Statut, tj. zmiana dotyczyła dodania 
do struktury Związku Miasta i Gminy Okonek jako nowego członka.  

Wo jt poinformował radnych, z e moz na wnies c  sprzeciw, jak ktos  się nie zgadza, aby 
MiG Okonek było w strukturze Związku. Jes li nie będzie sprzeciwu, to Statut przez 
aklamację zostanie przyjęty przez Wojewodę. Sprzeciw moz na wnies c  w ciągu 30 dni od 
dnia publikacji Statutu przez Wojewodę.  

Radny Ryszard Pacholik dodał, z e w związku z wejs ciem Okonka do struktur 
Związku z dniem 01.01.2021 roku nie ponosimy z adnych koszto w.  

Włodarz Gminy powiedział ro wniez , z e będzie ogłoszony przetarg dla MiG Okonek 
na odbio r odpado w komunalnych. Nas natomiast obowiązuje jeszcze dwuletnia umowa, a 
operator stwierdził, z e nie powinnis my ponosic  w przyszłos ci z adnych koszto w,                         
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w związku z przystąpieniem Okonka. Wo jt dodał, z e wszystkie Gminy pozytywnie się 
ustosunkowały do przystąpienia do struktur Związku MiG Okonek.  
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik poinformował 
wszystkich, z e Komisja nie obradowała od czasu poprzedniej sesji. Komisja spotkała się 
podczas Komisji Wspo lnej. 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Pacholik poinformował 
wszystkich, z e Komisja nie obradowała od czasu poprzednie sesji.  
Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak 
poinformowała radnych, z e Komisja ro wniez  nie obradowała w ostatnim czasie, tylko 
spotkała się na Komisji Wspo lnej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Krzysztof Olczak 
poinformował radnych, z e Komisja ro wniez  nie obradowała w ostatnim czasie, tylko 
spotkała się na Komisji Wspo lnej podczas, kto rej radni zapoznali się z projektami uchwał 
przygotowanymi na Sesję Rady Gminy Lipka.   

 
 
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

  

• Radny Ryszard Pacholik wspomniał, z e w wielu miastach i gminach uruchomiono 
program na deszczo wkę. Radny zapytał, czy w naszej gminie będzie cos  robione      
w tym kierunku?  

• Radny Pacholik poinformował radnych, z e mieszkan cy pytają się o budki lęgowe 
dla ptako w jez yko w. Są to bardzo poz yteczne ptaki, poniewaz  jedzą komary.  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka powiedział, z e w miastach jest problem z jez y-
kami, poniewaz  bloki zrobiły ocieplenia budynko w i ptaki nie mają gdzie się po-
dziac . Pan Piotr zachęcił wszystkich do zrobienia takich budek na blokach.  

• Radny Krzysztof Olczak poprosił o dogadanie się z włas cicielem nieruchomos ci 
mieszczącej się na ulicy Mickiewicza w sprawie wykupu gruntu.  

 
 Odpowiedzi na pytania Wójta Gminy Lipka  
 

• Wo jt poinformował radnego Pacholika, z e obecnie nie ma takiego programu na 
deszczo wkę. Jest program Oczko plus, czekamy na więcej szczego ło w. Moz na 
składac  wnioski do WFOS  w Poznaniu.  

• Jes li chodzi natomiast o wykup gruntu na ulicy Mickiewicza, to jak najbardziej 
jestes my za polubownym załatwieniem sprawy. Wo jt dodał, z e ma nadzieję, z e 
dogadamy się co do ceny. Włodarz Gminy wspomniał, z e przepisy mo wią, z e jak 
ktos  chce postawic  ogrodzenie na powierzchni mniejszej niz  6m od obiektu, 
budowli to bez zgody Gminy nie moz e wykonac  ogrodzenia. Wo jt ma nadzieję, z e 
stawka za grunt będzie dogodna. Dodał ro wniez , z e na granicy drogi nie moz na 
postawic  płotu.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1330-1335 
 

• Przewodniczący przedstawił radnym pisma, kto re wpłynęły do Rady Gminy Lipka. 
Pierwszym pismem, z kto rym zapoznali się radni było pismo mieszkan co w Osowa 
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dotyczące podjętej uchwały w sprawie sprzedaz y gruntu działki nr 131. 
Mieszkan cy w pis mie wspomnieli, z e sprzedając powyz szą działkę zostaną 
pozbawieni dojazdu do swoich po l. Mieszkan cy w związku z powyz szym poprosili 
o wyznaczenie drogi gminnej przy sprzedaz y działki nr 131.   

• Wo jt poinformował radnych, z e pod względem prawnym uchwała jest dobrze 
podjęta. Jest wjazd od drogi, Pan Łuczyn ski wjez dz a ze swojej posesji od tyłu. 
Natomiast wydzielenie działki gminnej pod drogę rodzi pewne koszty. Włodarz 
Gminy dodał, z e sołtys miał wczes niej wiedzę o sprzedaz y tego nieuz ytku. 
Mieszkan cy mają prawo napisac  pismo w tej sprawie. Wo jt poprosił radnych o 
zajęcie stanowiska w tej sprawie, poniewaz  nie wiemy jak mamy się odnies c  do 
tego pisma.  

• Radna Agnieszka Klimek poinformowała radnych, z e droga dojazdowa jest od 
centrum Osowa. Mieszkan cy, aby wjechac  na swoje działki muszą wjez dz ac  od tyłu 
swoich posesji.  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka zapytał się jakie są to koszty związane                       
z wydzieleniem  drogi?  

• Wo jt powiedział, z e jest to koszt około 2000,00 zł. Tylko, z e  zrobienie drogi 
gminnej rodzi pewne koszty, np. utwardzenie, ods niez anie itp.  

• Przewodniczący Wandas zapytał się, czy jest zainteresowanie w sprawie kupna tej 
działki?  

• Wo jt powiedział, z e nie został jeszcze ogłoszony przetarg.  
• Radny Paweł Tuschik powiedział, z e jez eli wszystko jest zgodne z prawem, to nie 

powinnis my nic zmieniac .  
• Przewodniczący Wandas zapytał się Wo jta, czy mieszkan cy mogliby się dołoz yc  do 

wydzielenia drogi?  
• Wo jt poinformował radnych, z e mieszkan cy ro wniez  mogą wydzielic  drogę na 

swoich prywatnych gruntach.  
• Radny Tuschik potwierdził, z e kaz dy moz e sam na swoim gruncie wydzielic  działkę 

pod drogę.  
• Przewodniczący podsumowując poinformował radnych, z e uchwała pozostanie      

w obrocie prawnym bez z adnych zmian.  
• Kolejnym pismem, kto re radnym przedstawił Przewodniczący było pismo od Pana 

Sebastiana Bortnowskiego dotyczące wykupu od niego gruntu przez Gminę pod 
istniejący juz  parking przy cmentarzu w Lipce. Włas ciciel gruntu podał kwotę 
25,00 zł za 1 m2 gruntu.   

• Wo jt poinformował radnych, z e jako Gmina nie mamy ani jednego miejsca 
parkingowego, poniewaz  parking od stodoły nalez y włas nie do Pana 
Bortnowskiego. Do tej pory mielis my ustną umowę na korzystanie z tego gruntu. 
Pan Sebastian Bortnowski porządkuje sobie dokumenty i robił ogrodzenie. W 
sprawie kształtu ogrodzenia dogadalis my się z Panem Sebastianem. Wo jt dodał, z e 
chodzi o 100-150 m2 gruntu. Dodał, z e my płacimy 10,00 zł za grunt pod 
inwestycję. Wo jt dodał, z e nalez y się dogadac , bo jak nie to dwa auta się nie miną 
przy wyjez dzie z cmentarza.   

• Radny Ryszard Pacholik powiedział, z e w interesie nas wszystkich jest, aby się 
dogadac , co do nabycia tego gruntu, poniewaz  nie jest za tym, aby zwęz ac  wjazd do 
cmentarza.  

• Radny Krzysztof Olczak powiedział, z e tez  jest za kupnem tego gruntu, z uwagi na 
to, z e sporo zainwestowalis my w ten teren. Jest za negocjacją. Jes li nie nabędziemy 
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tego gruntu, mieszkan cy mogą miec  w przyszłos ci jakies  uwagi, zastrzez enia, 
dlatego tez  nalez y zachowac  stan pierwotny.  

• Wo jt poinformował radnych, z e Pan Sebastian jest skłonny do negocjacji.  
• Radna Danuta Polak poinformowała wszystkich, z e wielokrotnie juz  zgłaszała 

suche gałęzie drzew wzdłuz  dogi na Osiedle Winiarnia, a niestety do tej pory nie 
zostały wycięte.  

• Radny Pacholik zapytał się kiedy będzie robione os wietlenie uliczne na Osiedlu 
Spokojnym? Radny zapytał się ro wniez , czy cmentarz komunalny został juz  
powiększony, oraz czy będzie moz liwos c  pocho wku na nowej częs ci?  

• Radna Agnieszka Klimek zapytała się, czy wiadomo kiedy będzie robiony most na 
Wersk oraz chodnik w Wielkim Buczku za posesją sołtysa? 
 

Odpowiedzi na pytania Wójta Gminy Lipka  
 

• Wo jt Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, z e polbruk, kto ry został 
zebrany z przebudowy drogi wojewo dzkiej został zinwentaryzowany i zawieziony 
na plac ZGK Lipka. Włodarz wspomniał, z e jest sporo zapytan  ze strony sołtyso w, 
co do wykorzystania tego materiału. Starosta obiecał wykonac  do kon ca roku 
chodnik w Łąkach, o co wnioskował radny Tymoteusz Kowalski.   

• Natomiast jes li chodzi o os wietlenie na ulicy Spokojnej, to zadanie to zostało 
wycofane z realizacji jak została wprowadzona pandemia. Wo jt dodał, z e w obecnej 
sytuacji moz e byc  cięz ko ze znalezieniem s rodko w na usługę montaz ową tego 
os wietlenia, ale jak w tym roku to się nie uda, to w przyszłorocznym budz ecie 
zaplanujemy to zadanie.  

• Jes li chodzi o nową częs c  cmentarza komunalnego, to obecnie jest zwoz ona tam 
ziemia, kto ra jakis  czas musi się ulez ec .  

• Kolejno Wo jt poinformował radną Agnieszkę Klimek, z e w ostatnim czasie spotkał 
się z Wo jtem Gminy Zakrzewo w sprawie mostu na Wersku. Wo jt powiedział 
radnej, z e jak będzie pozytywna opinia Wo d Polskich to zadanie to zostanie 
wykonane.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1415-1425 
 
7.  Podjęcie uchwal w sprawie:  
 
 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2020-2040 
 

Pani Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e zwiększono plan dochodo w 
biez ących o kwotę 354.604,40 zł, zas  dochodo w majątkowych nie zmieniano.  
W 2021 roku zwiększono o 500.000,00 zł plan dochodo w – dochodo w majątkowych               
z tytułu planowanej dotacji w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych jako wkład do 
zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowos ci 
Łąkie – Kiełpin”. Natomiast w 2022 roku zaplanowano wpływ dotacji – zwiększenie 
dochodo w majątkowych zgodnie z zawartą w dniu 7 lipca 2020 r. umową o przyznaniu 
pomocy Nr 00100-65150-UM1500225/19 w ramach Programu Rozwoju Obszaro w 
Wiejskich na lata 2014-2020 na operacje typu „Gospodarka wodno-s ciekowa” na ww. 
zadanie inwestycyjne w wysokos ci 1.942.118,00 zł. 
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Zwiększono wydatki o łączną kwotę 954.604,40 zł, w tym plan wydatko w 
biez ących zwiększono o kwotę 366.445,66 zł oraz plan wydatko w majątkowych 
zwiększono o kwotę 588.158,74 zł. 

W wykazie przedsięwzięc  wprowadzono nowe przedsięwzięcie pn. „Budowa 
kanalizacji sanitarnej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowos ci Łąkie – Kiełpin”, 
gdzie zaplanowano limit wydatko w w 2020 r. w wysokos ci 600.000,00 zł, zas  w 2021 r. w 
wysokos ci 3.221.491,08 zł. Łączny planowany koszt zadania to 3.821.491,08 zł, gdzie 
dotacja wynosi 1.942.118,00 zł (63,63 % koszto w kwalifikowalnych), wkład własny 
1.110.088,04 zł. Planowane koszty niekwalifikowalne to 769.285,04 zł. Planowany termin 
zakon czenia zadania to grudzien  2021 roku. 

Jednoczes nie w latach 2021 – 2034 zaktualizowano plan wydatko w, gło wnie 
wydatko w biez ących na obsługę długu na podstawie aktualnej kwoty długu i 
planowanych do zaciągnięcia kredyto w oraz plan wydatko w majątkowych. W latach 2020 
– 2034 zastosowano wyłączenia ze wskaz nika długu na podstawie zaciągniętych 
kredyto w na wkład własny oraz planowanych do zaciągnięcia w 2020 roku oraz w 2021 
roku kredyto w na wyprzedzające finansowanie oraz na wkład własny do projekto w 
dofinansowanych ze s rodko w unijnych.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. Kaz dy z radnych po 
wywołaniu przez Przewodniczącego Rady Gminy Lipka oddał swo j głos.  
 
„za”               12 głosów  (K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, H. Kowalska, 
T. Kowalski Ł. Kwaśniak, K. Małaszniak, K. Olczak,  R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, 
P. Wandas) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów.  
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
W głosowaniu brało udział 12 radnych (nieobecni: M. Adamowska, Z. Bukowski) 
 
Uchwała nr XIX/155/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lipka na lata 2020-2040 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
 
b) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 rok  

 
Pani Skarbnik omo wiła projekt uchwały. Wspomniała, z e  projekt uchwały został 

szczego łowo omo wiony na Komisji Wspo lnej. Poinformowała radnych, z e zwiększa się 
planowane dochody o kwotę 25.856,00 zł, po wprowadzonych zmianach łączna kwota 
dochodo w budz etu na 2020 rok w wynosi 27.649.434,41 zł.  

Z tego: 
1) dochody biez ące w wysokos ci        26.859.580,44 zł 
2) dochody majątkowe w wysokos ci  789.853,97 zł 
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Zwiększa się planowane wydatki o kwotę 625.856,00 zł oraz dokonuje się zmian                        
w załączniku Nr 2 do uchwały budz etowej – zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej 
uchwały. Po wprowadzonych zmianach § 2 uchwały budz etowej otrzymuje brzmienie: 
Ustala się łączną kwotę wydatko w budz etu na 2020 rok w wysokos ci 28.976.347,89zł.  

Z tego: 
1) wydatki biez ące w wysokos ci            26.185.209,48 zł 
2) wydatki majątkowe w wysokos ci       2.791.138,41 zł 

Zwiększa się deficyt budz etu o kwotę   600.000,00 zł i ustala się kwotę deficytu 
budz etu w wysokos ci 1.326.913,48 zł, kto ry zostanie sfinansowany przychodami z tytułu 
kredyto w i poz yczek. 
W § 4 uchwały budz etowej zwiększa się łączną kwotę planowanych przychodo w o kwotę 
600.000,00 zł oraz dokonuje się zmian w załączniku Nr 3 – zgodnie z załącznikiem Nr 3 
do niniejszej uchwały. 
Po wprowadzonych zmianach łączna kwota planowanych przychodo w wynosi 
2.329.500,00 zł. 
W § 5 ust. 1 uchwały budz etowej zwiększa się kwotę dotacji celowych na realizację zadan  
z zakresu administracji rządowej i innych zadan  zleconych ustawami o kwotę 25.056,00 
zł zgodnie z załącznikiem Nr 4 do niniejszej uchwały.  
W § 5 ust. 2 uchwały budz etowej zwiększa się kwotę wydatko w na realizację zadan                   
z zakresu administracji rządowej i innych zadan  zleconych ustawami o kwotę 25.056,00zł 
zgodnie z załącznikiem Nr 5 do niniejszej uchwały. 
W § 6 uchwały budz etowej zmienia się plan wydatko w majątkowych i załącznik Nr 7 do 
uchwały budz etowej otrzymuje brzmienie według załącznika Nr 6 do niniejszej uchwały. 
W § 8 uchwały budz etowej zwiększa się limit zobowiązan  z tytułu zaciągniętych kredyto w 
i poz yczek o kwotę 600.000,00 zł. Po wprowadzonych zmianach § 8 uchwały budz etowej 
otrzymuje brzmienie: „Ustala się limit zobowiązan  z tytułu zaciąganych kredyto w                        
i poz yczek w kwocie 2.306.500,00 zł, w tym na pokrycie występującego w ciągu roku 
przejs ciowego deficytu budz etu Gminy w kwocie 500.000,00 zł” 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. Kaz dy z radnych po 
wywołaniu przez Przewodniczącego Rady Gminy Lipka oddał swo j głos. 
„za”               12 głoso w  (K. Jaszczyk, A. Kaszubowska, A. Klimek, H. Kowalska, T. 
Kowalski Ł. Kwas niak, K. Małaszniak, K. Olczak,  R. Pacholik, D. Polak, P. Tuschik, P. 
Wandas) 
„przeciw”  0 głoso w, 
„wstrzymało się” 0 głoso w.  
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
W głosowaniu brało udział 12 radnych (nieobecni: M. Adamowska, Z. Bukowski) 
 
Uchwała nr XIX/156/20 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2020 
rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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8. Zakończenie sesji.        
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka podziękował  za udział w XIX Nadzwyczajnej Zdalnej 
Sesji Rady Gminy Lipka.  Na tym protoko ł zakon czono. 
 
 
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


